



958, rue Main
Ayer's Cliff QC J0B 1C0

Tél. : (819) 838-5006

Fax : (819) 838-4411

AVIS PUBLIC

Veillez prendre avis que lors d'une séance de son conseil tenue le 4 février 2019, la Municipalité d'Ayer's Cliff a adopté le règlement suivant :

Règlement no. 2019-02 concernant la création d'un comité consultatif en sports et en loisirs

Ce règlement vise la création d'un comité composé d'élus et de citoyens pour les activités sportives et de loisirs.

Tout intéressé peut prendre connaissance ledit règlement aux heures ordinaires d'affaires de la municipalité au bureau situé au 958 rue Main, à Ayer's Cliff.

PUBLIC NOTICE

Notice is hereby given by the undersigned that the following by-law was adopted, by the Municipality of Ayer's Cliff, at the regular council meeting held on February 4th, 2019:

By-law no. 2019-02 concerning the creation of the sports and leisure advisory committee

The purpose of this by-law is to create a committee composed of elected representatives and citizens for sports and leisure activities.

All interested persons can consult the by-laws at the municipal office at 958 Main Street, in Ayer's Cliff, during regular business hours.

Donné à Ayer's Cliff, le 6 février 2019 / Given at Ayer's Cliff, February 6th, 2019.

Kimball Smith,
Directeur général / General Director